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Management

Anđela, zahvaljujemo što ste 
pronašli vremena za ovaj razgovor. 
Znamo da je vam je raspored 
pretrpan obvezama. Biti Event & 
PR Manager prilično je stresan i 
zahtjevan posao. Možete li nam 
reći kako izgleda vaš tipičan radni 
dan?

Za početak nikad ne znam kako će se 
dan razviti, tako da svaki dan s užitkom idem 
na posao ne znajući baš u potpunosti što 
me očekuje. Početak dana je rezerviran za 
provjeravanje e-mailova, iako s obzirom da 
već par godina imam BlackBerry nema ne-
ugodnih iznenađenja u smislu broja i sadr-
žaja mailova, a i neke stvari stignem odradi-
ti u putu. Nakon toga slijedi dnevni brifing 
u uredu, te rješavanje tekućih obaveza... tad 
se vraćam e-mailovim, komunikaciji s ko-
legicama u uredu na pojedinim projektima 
(naime, u Dubrovnik PartneR-u su samo 
cure op.a), sastancima sa stalnim i potenci-
jalnim klijentima, te eventualnim izjavama 
za medije za naše stalne klijente. Dan zavr-
šava kad se „pogase sve vatre“ – nekad malo 
prije, nekad malo kasnije, zavisno o zahtjev-
nosti projekta kojeg trenutno radimo. Rad-
no vrijeme je fleksibilno ili što bih ja rekla 
„po savjesti“.

Pretpostavljam da je većina 
poslovne komunikacije sa stranim 
partnerima na engleskom jeziku. 
Smatrate li da vas je studiranje na 
ACMT-u, gdje se sva predavanja 
održavaju na engleskom jeziku, 
pripremilo za rad u međunarodnom 
poslovnom okruženju?

PR je struka koja je nažalost još uvijek 
nedovoljno prevedena na hrvatski; sva ak-
tualna literatura i novi trendovi u PR-u sve 
je to na engleskom, jezik PR-a je engleski. S 
druge strane, u našoj agenciji je više od polo-
vine posla sa stranim klijentima te zahtijeva 
tečnu i točnu komunikaciju na engleskom, 
tako da me je studiranje na ACMT-u goto-
vo u potpunosti pripremilo na rad u među-
narodnom poslovnom okruženju. Vladati 
jezikom i moći se točno pismeno i usmeno 
izraziti u bilo kojem momentu je ogromna 
prednost i kapital u poslu.

 
Sigurno u ovom poslu susrećete 

brojne poznate osobe iz javnog 
života. Kako se osjećate u 
njihovom društvu?

Kad radite sa poznatim osobama iz jav-
nog života onda ih, moram priznati uopće 
toliko ne doživljavate kao poznate osobe, 
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Ne gubim strast  
za poslom!
Anđela Matić, pravi je primjer uspješne mlade žene. Nakon uspješ-
no završenog studija na Američkoj visokoj školi, karijeru je zapo-
čela za vrijeme studija u turističkoj agenciji Globtour od 2000. do 
2003., a zatim kao Voditelj promocije u agenciji Dubrovnik Par-
tneR. Danas, nakon 7 godina u PR-u, na poziciji je Event & PR Ma-
nagera, te voditelja MICE odjela. 

nego kao klijente, tako da nema nekog po-
sebnog osjećaja. 

Kad sve prođe, kad se eventualno foto-
grafirate sa nekim poznatim, poslije vam za-
pravo bude drago. Evo, primjera radi, Festi-
val Julian Rachlin je definitivno projekt na 
kojem imamo privilegiju družiti se i raditi 
sa mnoštvom poznatih umjetnika, ali koli-
ko ste rasterećeni oko toga zapravo s kim ra-
dite najbolje govori činjenica da smo prije 
dvije godine ugostili na Festivalu poznatog 
hollywoodskog glumca Johna Malkovicha 
i iako je bio u Dubrovniku 3 dana, nitko se 
od nas nije sjetio slikati s njim. Sva sreća da 
ponovno dolazi, pa se možda neka od nas i 
sjeti izvaditi foto aparat...

Da li je stručna praksa koju ste 
obavljali za vrijeme studija 
utjecala na izbor vaše karijere?

Moram priznati da je, ali na čudan na-
čin... Zapravo sam radeći u turizmu na 
klasičnom prihvatu gostiju tijekom sezo-
ne shvatila da želim nešto dinamičnije, iza-
zovnije, nepredvidljivije... 

Imate li možda poruku za mlade 
koji razmišljaju o izboru studija i 
buduće karijere? Što smatrate da 
je bitno prilikom donošenja odluke 
o izboru studija?

Prije svega da se dobro informiraju i da 
izaberu ono što im je srcu drago, a ne što im 
drugi nameću. Savjete iskusnijih i starijih je 
dobro poslušati i uzeti ih u obzir pri dono-
šenju odluke, ali ih ne treba slijepo slijedi-
ti. Danas jako puno vremena provodimo na 
poslu i ako nismo zadovoljni poslom koji 
radimo nezadovoljni smo velikim dijelom 
svog života. Zato je jako važno paziti kod 
izbora fakulteta.

I za kraj, iako već imate zavidnu 
karijeru, sigurni smo da vaši 
planovi ne staju tu. Gdje se vidite 
za 5 godina?

Vidim se kao osoba koja nije izgubila 
strast za poslom, i pomoći drugima, osobu 
koja nije upala u dosadnu kolotečinu živo-
ta... a na kojoj poziciji, gradu, državi, to nije 
toliko ni važno.          

Danas jako 
puno vremena 
provodimo 
na poslu i 
ako nismo 
zadovoljni 
poslom 
koji radimo 
nezadovoljni 
smo velikim 
dijelom svog 
života.
Zato je jako 
važno paziti 
kod izbora 
fakulteta.
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